



Transport Canada Transports Canada

Place De Ville
Tower "C",
330 Sparks Street
Ottawa, Ontario K1A 0N5

September 29, 2017

ADDENDUM # 1

To Whom It May Concern:

Subject: **Request for Proposal T8080-170194 - ICS Training**

Further to the above-mentioned Request for Proposal, this Addendum (#1) is to advise potential bidders of the question(s) received during this tender call to date and the response(s) are indicated in the attached Annex A-1.

No consideration will be given for extras and/or changes because the tenderer was not familiar with the contents of this Addendum

Tenderers are to acknowledge this Addendum by signing in the space provide below and enclosing a copy of this document with their proposal.

All other terms and conditions of the Request for Proposals remain unchanged.

Yours truly,

Osman Zakir
Contracting Officer
Transport Canada

RECEIPT ACKNOWLEDGED

Name of Company _____

Signature _____

Canada

Annex A-1

Question 1:

Although the bidders can offer any acceptable ICS curriculum as per the RFP, it is expected that TC would require a single curriculum across all regions, which seems to be supported by Section 4.1, which states: "The Contractor shall tender an all-inclusive fixed price for the conduct of all work as described in the Statement of Work." I.e. one tender covering all regions. However, Section 5 states: "The below milestones and deliveries have been subdivided into five separate requirements. Bidders wishing to bid on more than one of the requirements should submit separate bids for each requirement." Which indicates a multiple vendor/multiple curriculum situation. Please confirm TC is seeking a single contract to fulfill national training requirements consistent across all regions as indicated in paragraph 4.1.

Answer:

Each Region will be awarded separately, bidders may choose to bid on as many regions as they would like, up to five contracts will be awarded.

Question 2:

Travel. 4.2 states that travel costs are to be included in the all-inclusive price, but section 6 indicates that travel is reimbursable based upon TB rates. Please confirm.

Answer:

Travel costs are to be included in the all-inclusive price.

Question 3:

Regarding the selection criteria on page 17. If seeking a single vendor, please confirm that the points will be calculated separately for each region.

Answer:

Each Region will be calculated separately as it may be difficult for a single vendor to deliver the training Canada wide.

=====



Transport
Canada

Transports
Canada

Place De Ville
Tower "C",
330 Sparks Street
Ottawa, Ontario K1A 0N5

29 SEPTEMBRE, 2017

ADDENDA N° 1

Objet : Demande de propositions n° T8080-170194 - Formation sur le SCI au niveau I-200

Il ne sera pas tenu compte de suppléments et/ou de modifications présentés au motif que le soumissionnaire n'a pas pris connaissance de la teneur du présent Addenda.

Plusieurs questions émanant de soumissionnaires potentiels ont été reçues à propos de la Demande de propositions en question. Le présent Addenda à la Demande de propositions a pour but de résumer les questions et les réponses à titre d'information pour tous les soumissionnaires éventuels.

Les soumissionnaires doivent accuser réception du présent Addenda en signant dans l'espace prévu ci-dessous et en joignant une copie du présent document à leur proposition.

Tous les autres termes et toutes les autres conditions de la Demande de propositions demeurent inchangés.

Je vous prie d'accepter, Monsieur, Madame, l'expression de mes sentiments distingués,

Osman Zakir
Contracting Officer
Transport Canada

ACCUSÉ DE RÉCEPTION

Nom de l'entreprise _____

Signature _____

Canada



Question 1:

Bien que le cadre de la DP permette aux soumissionnaires d'offrir tout programme acceptable sur le SCI, on présume que TC exigerait un seul programme pour l'ensemble des régions, ce qui semble être appuyé par la section 4.1 : « L'entrepreneur soumissionne un prix fixe forfaitaire pour l'exécution des travaux tel que décrit dans l'énoncé des travaux », autrement dit une soumission pour l'ensemble des régions. Toutefois, la section 5 prévoit ce qui suit : « Les jalons et les éléments livrables ci-dessous ont été divisés en cinq besoins distincts. Les soumissionnaires qui souhaitent présenter une soumission pour plus d'un besoin doivent présenter une soumission pour chaque besoin. » Cela semble indiquer une situation de fournisseurs multiples/programmes multiples. Veuillez confirmer si TC cherche à conclure un contrat unique pour remplir ses besoins de formation à l'échelle nationale de façon uniforme dans toutes les régions, comme l'indique la section 4.1.

Response :

Un contrat par région sera accordé. Les soumissionnaires peuvent présenter une soumission pour autant de régions qu'ils le souhaitent. Jusqu'à cinq contrats seront octroyés.

Question 2:

Déplacement. La section 4.2 indique que les frais de déplacement doivent être inclus dans le prix tout compris, mais la section 6 indique que les frais de déplacement sont remboursables selon les taux établis par le CT. Veuillez confirmer.

Response:

Les frais de déplacement doivent être inclus dans le prix tout compris.

Question 3 : En ce qui concerne les critères de sélection à la page 17, si un fournisseur unique est recherché, veuillez confirmer si les points seront calculés séparément pour chaque région.

Response :

Les points seront calculés séparément pour chaque région, car il pourrait être difficile pour un fournisseur unique d'offrir la formation partout au Canada.